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Classified as Business 

Deltagere:  
Per Plougmand Bærtelsen 
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Stig Balduin  
Linda Pejtersen  
 
Referent:  
Mette Poulsen  

 
Dagsorden:  

a) Gennemgang af arbejdsopgaver 
b) Økonomi 
c) Affaldssortering 
d) Henvendelse fra grundejere  
e) Dato for næste møde  

 
 
Dagsorden 
 

a) Gennemgang af arbejdsopgaver  
 
Elprojektet: Elektrikeren havde ikke adgang til alle skure, men bestyrelsen har besluttet at 
afslutte afmålingen, da det koster ekstra hver gang elektrikeren skal ud til foreningen.  Vi 
afventer rapportering fra vores leverandør. Bestyrelsen forventer at afholde møde med 
Kilting medio december, hvor der skal lægges en plan for udbedring af foreningens elnet.  
 
Astrouret er nu installeret korrekt, og bestyrelsen er tilfreds med hvornår lyset tændes og 
slukkes. 
 
Vi er opmærksom på at der er et par lamper der blinker. Vi undersøger sagen. 
 
I oktober sparede vi 65 % af forbruget i forhold til oktober sidste år, i november opnåede vi 
en besparelse på 67 %. 
 
Pumpen: Intet nyt at berette, denne fungerer som den skal.  
 
Gartner: Gartneren har slået engen og det meste af vandløbene i løbet af november.  
 
Gartneren afrapporterer hvilke projekter, de har fuldført pr. mail. hver gang. Gartneren 
forventer at plante nye planter i bedene snarest, hvis frosten sætter ind sætter det en 
stopper for projektet 
 
 

b) Økonomi  
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Økonomien følger det forventelige.  
 

c) Affaldssortering  
 

Kålmarken skal fra den 2/12 sortere vores affald. Gartneren har i uge 46, 47 og uge 48 også 
opstartet arbejdet med at bygge vores nye affaldsøer. Dette forventes afsluttet snarligt.  
 
Tirsdag den 29. november 2022: ARC afleverede nye affaldsbeholdere til rest- og madaffald 
ved hvert hus og øvrige beholdere ved affaldsøerne 
 
Fredag den 2. december 2022: De gamle affaldsstativer tømmes sidste gang 
 
Mandag den 12. december 2022: De gamle affaldsstativer skal stilles ud til Kålmarkens veje, 
hvis man vil aflevere dem til ARC. Dette er ikke blevet gjort som aftalt, og vi afventer Asta fra 
kommunen kommer retur.  
 
Fredag den 16. december 2022: Nye affaldsbeholdere (rest- og madaffald) tømmes første 
gang.  
 
Containerne er leveret, og selvom arbejdet med affaldsøerne stadig pågår, må man gerne 
anvende containerne.  
 
Bestyrelsen opfordrer til at vi alle hjælper med at holde området rent og ordentlig. 
 
Leverandøren af containerne er kørt ind i en standerlampe ved Strandløkken, dette følger 
bestyrelsen op på. Vi vil gerne takke for de vågne beboere der har henvendt sig.  
 

 

d) Henvendelse fra grundejere 
 
Manglende belysning på skurlampe: en beboer har henvendt sig vedr. en skurlampe der 
allerede er gået, efter dialog med Kilting forsøger vi at skifte pæren, hvis ikke det virker, 
kommer Kilting og kigger på det. Dette er dækket under garantien 
 
Probro: en grundejer har henvendt sig vedr. Probo. Det er et værktøj vores administrator 
bruger, hvor der blandet andet er et dokument arkiv, med forskellige informationer fra 
foreningen. Vi har også mulighed for at kommunikere beskeder ud fra Probo, så bestyrelsen 
vil gerne opfordre til at tilmelde sig.  
 

 
e) Dato for næste møde  

 
Onsdag den 11 januar 2023, klokken 18:30 
 
Glædelig jul og godt nytår. 


